
V Praze dne 19. 4. 2023 
 

Zápis 
Z jednání oborové rady programu Ekonomická teorie 

 
Přítomni: prof. Soukup, prof. Hnilica, doc. Pavelka, doc. Macáková, prof. Žák, Ing. Lochman 
Omluveni: prof. Lukeš, prof. Fuchs 
 
 
Program 

1. Zahájení oborové rady 
2. Změna garanta některých předmětů 
3. Informace o plánovaných změnách v doktorském studiu dle návrhu MŠMT 
4. Informace o projektech IGA 1 a IGA/A 
5. Statistika doktorského studia 
6. Přijímací řízení 
7. Plánované počty doktorandů pro rok 2023/2024 
8. Habilitační řízení 
9. Projednání končící akreditace programu Ekonomická teorie 
10. Ukončení oborové rady 

 
 
Zahájení oborové rady 
Oborovou radu zahájil prof. Soukup a přivítal všechny přítomné na online jednání oborové rady. 
Zároveň konstatoval, že oborová rada je usnášeníschopná. 
 
Změna garanta některých předmětů 
Všichni přítomní souhlasili se změnou garantů u předmětů programu:  

• 3CV903 Kvalitativní výzkum (pro doktorský program v českém i anglickém jazyce i DBA): doc. 
Chytková za prof. Ing. Jiří Hnilicu, Ph.D. 

• 3CV902 Statistické metody pro kvantitativní výzkum (v anglickém i českém programu a DBA): 
Mgr. et Mgr. Ing. Štěpána Bahníka, Ph.D. za prof. Ing. Jindřicha Špičku, Ph.D. 

• 3LG911 Výzkum v supply chain managementu, logistice a dopravě: doc. Nováka za doc. Petra 
Koláře. 

 
Informace o plánovaných změnách v doktorském studiu dle návrhu MŠMT 
Členové oborové rady vzaly na vědomí informaci o plánovaných změnách v doktorském studiu dle 
návrhu MŠMT. 
 
Informace o projektech IGA 1 a IGA/A 
Členové oborové rady vzaly na vědomí informaci o projektech IGA 1 a IGA/A. 
 
Statistika doktorského studia 
Členové oborové rady vzaly na vědomí informaci o statistice doktorského studia. 
 
Přijímací řízení 
Členové oborové rady vzaly na vědomí informaci o připravovaném přijímacím řízení. 
 
Plánované počty doktorandů pro rok 2023/2024 
Členové oborové rady vzaly na vědomí informaci o plánovaném počtu doktorandů pro rok 
2023/2024. 



 
Habilitační řízení 
Členové oborové rady vzaly na vědomí informaci o plánovaných habilitačních řízeních na FPH. 
 
Projednání končící akreditace programu Ekonomická teorie 
Členové oborové rady vzaly na vědomí informaci o končící akreditaci programu Ekonomická teorie. 
 
Ukončení oborové rady 
Prof. Soukup poděkoval všem přítomným za účast a schůzi ukončil. 
 
 
 
Zapsal: J. Soukup 


